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NON-MEDICINAL INGREDIENTS: Beet Root (Natural Colour), Silicon Dioxide, Sucralose, Natural and 
Artificial Flavours, Calcium Silicate. / INGRÉDIENTS NON-MÉDICINAUX : Betterave (couleur naturelle), 
dioxyde de silicium, sucralose, arômes naturels et artificiels, silicate de calcium.
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ALTRD State increases workout energy, and one look at the ingredients will tell you that ALTRD State is 
different than anything you’ve ever tried. It combines intense energy, endurance and game-changing cognitive 
performance agents. Combined with a full complex of B3, B6, B9 and B12 vitamins, this makes ALTRD State an 
ultra-intense all-in-one workout formula.

CAUTIONS AND WARNINGS: Consult a health care practitioner prior to use if you have overactive bladder syndrome; if you have diabetes; if you have liver disease, kidney 
disease and/or a seizure disorder; if you have a psychiatric or neurological disorder such as, but not limited to, mood/affective disorders, depression, schizophrenia, 
seizure disorders, Parkinson’s or a history of alcohol abuse; or if you are taking other natural health products or prescription medications including, but not limited to, 
antidepressant, monoamine oxidase inhibitors (MAOIs), tricyclic antidepressants, products for allergy symptoms, asthma, cough/cold, or weight control, cholinergic or 
anticholinergic drugs, opioid analgesic medications, or products that contain phenylpropanolamine. Caffeine has been shown to reduce blood flow to the heart muscle 
during exercise, which might lead to cardiovascular complications such as chest pain and irregular heartbeat even in healthy individuals. If those symptoms occur, stop 
use and consult a health care practitioner. This product is not intended as a substitute for sleep. Avoid taking with health products or foods that contain caffeine and/or 
increased blood pressure. KNOWN ADVERSE REACTIONS: Digestive problems or gastrointestinal discomfort (e.g., diarrhea and nausea) have been known to occur, in 
which case discontinue use. People sensitive to nicotinic acid may experience flushing of the skin that is generally mild and transient. Stop use and seek medical attention 
immediately if you experience muscle weakness or pain, hypertension, increased sweating, blurry vision, excessive salivation, affective symptoms, insomnia, restlessness, 
dizziness and/or tremor, nausea, loss of appetite, disturbance of urination, confusion, abnormal heartbeat, severe headache, and/or difficulty breathing. Stop use if 
hypersensitivity occurs. CONTRA-INDICATIONS: Do not use if you are pregnant or breastfeeding, if you have cardiovascular disease risk factors (e.g., high blood 
pressure, high cholesterol and/or triglycerides, obesity), a seizure disorder or glaucoma, or if you are taking or have taken in the past two weeks monoamine oxidase 
(MAO) inhibitors. RECOMMENDED DURATION OF USE: Consult a health care practitioner for use beyond 7 days. / MISES EN GARDE ET AVERTISSEMENTS : Consultez 
un professionnel de la santé avant l'utilisation si vous avez un syndrome de la vessie hyperactive; si vous êtes diabétique, si vous avez une maladie du foie, une maladie 
rénale et / ou un trouble convulsif, si vous avez un trouble psychiatrique ou neurologique tel que, mais sans s’y limiter, les troubles de l’humeur / affectifs, la dépression, 
la schizophrénie, les troubles épileptiques, la maladie de Parkinson ou des antécédents d'abus d’alcool, et si vous prenez d’autres produits de santé naturels ou des 
médicaments sur ordonnance, y compris, mais sans s’y limiter, des antidépresseurs, des inhibiteurs de la monoamine oxydase ( IMAO), antidépresseurs tricycliques, 
produits pour les symptômes allergiques, l’asthme, la toux / le rhume et le contrôle du poids, les médicaments cholinergiques ou anticholinergiques, les analgésiques 
opioïdes, les produits contenant de la phénylpropanolamine. Il a été démontré que la caféine réduit le flux sanguin vers le muscle cardiaque pendant l’exercice, ce qui 
peut entraîner des complications cardiovasculaires telles que des douleurs thoraciques et des battements cardiaques irréguliers, même chez les personnes en bonne 
santé. Si ces symptômes apparaissent, arrêtez l’utilisation et consultez un professionnel de la santé. Ce produit n’est pas destiné à remplacer le sommeil. Évitez de 
prendre avec des produits de santé ou des aliments contenant de la caféine et / ou une pression artérielle élevée. RÉACTIONS INDÉSIRABLES CONNUES : des 
problèmes digestifs ou des malaises gastro-intestinaux (c.-à-d. Diarrhée et nausées) peuvent survenir; auquel cas cesser l’utilisation. Les personnes sensibles à l’acide 
nicotinique peuvent ressentir des rougeurs de la peau généralement légères et transitoires. Arrêtez l’utilisation et consultez immédiatement un médecin si vous ressentez 
une faiblesse ou une douleur musculaire, une hypertension, une transpiration accrue, une vision floue, une salivation excessive, des symptômes affectifs, une insomnie, 
une agitation, des étourdissements et / ou des tremblements, des nausées, une perte d’appétit, des troubles de la miction, de la confusion, rythme cardiaque anormal, 
maux de tête sévères et / ou difficulté à respirer. Arrêtez l’utilisation en cas d’hypersensibilité. CONTRE-INDICATIONS : ne pas utiliser si vous êtes enceinte ou si vous 
allaitez, si vous avez des facteurs de risque de maladie cardiovasculaire (par ex. Hypertension artérielle, cholestérol et / ou triglycérides élevés, obésité), un trouble 
épileptique ou un glaucome, ou si vous prenez ou avez pris au cours des deux dernières semaines inhibiteurs de la monoamine oxydase (MAO). DURÉE D’UTILISATION 
RECOMMANDÉE : Consulter un praticien de soins de santé pour une utilisation au-delà de 7 jours.

‡ Shake contents before use. If clumping occurs place in freezer overnight. Store in a cool, dry place. Product is sold by weight, not volume. Values are approximate 
due to changes in density from settling and/or humidity. / Agitez le contenu avant utilisation. En cas d’agglutination, placez-le au congélateur pendant la nuit. 
Conservez dans un endroit frais et sec. Le produit est vendu au poids et non au volume. Les valeurs sont approximatives en raison des changements de densité dus à 
la décantation et / ou à l’humidité.

NPN 80096541

GENEX Nutraceuticals
400 SPINNAKER WAY 
VAUGHAN, ON L4K 5Y9
1-888-228-4826 BE GREAT.

MADE WITH IMPORTED AND
DOMESTIC INGREDIENTS

POWDER/POUDRE

†

†

†

†

†

†

†

†

L-Citrulline (Citrulline Malate (2:1) 4.2 g)
Beta-Alanine/Bêta-alanine
Taurine
Agmatine (Agmatine Sulfate 500 mg) 
L-Tyrosine
Acetylcarnitine (Acetyl-L-Carnitine)
DMAE (Deanol/Déanol / Deanol Bitartrate/de déanol 200 mg)
Caffeine/Caféine (Coffea canephora, seed/graine 95 mg) 
Caffeine/Caféine (Caffeine citrate/de caféine 65 mg) 
Caffeine/Caféine
Beta-PEA (Phenethylamine HCl∆/ClH∆ de phénéthylamine 50 mg)
Synephrine (Synephrine HCl∆)/Synéphrine (ClH∆ de synéphrine)
Higenamine/Higénamine (Higenamine HCl∆/ClH∆ d’higénamine 27 mg) 
Niacin (Nicotinic Acid)/ Niacine (Acide nicotinique) [Vitamin(e) B3] 
Niacinimide [Vitamin(e) B3]
Gamma-Butyrobetaine/gamma-butyrobétaïne (GBB) 
Vitamin(e) B6 (Pyridoxal 5'-Phosphate)
Huperzine A (Huperzia serrata, whole plant/plante entière10 mg)
Folate [Vitamin(e) B9] (5-MTHF)
Vitamin(e) B12 (Methylcobalamin)

%DV

*
*
*
*
*
*
*
*
*
*
*
*
*
*
*
*

353%
*

200%
250%

Amount/Quantité

 2.666 g
1.6 g

1 g
289.5 mg
 500 mg
300 mg
75 mg

92.61 mg
48.75 mg
57.82 mg
38.44 mg

40 mg
24.5 mg
17.5 mg
7.5 mg

12.5 mg
13 mg

100 mcg
800 mcg

6 mcg

MEDICINAL INGREDIENTS / INGRÉDIENTS MÉDICINAUX
Serving Size / Portion :
Servings Per Container/portions par contenant :

* Daily Value not established / Valeur quotidienne non établie.  ∆Hydrochloride/Chlorhydrate 

~1/2 Scoop/cuillère
~40

RECOMMENDED USE OR PURPOSE: †Helps to promote mental sharpness, alertness, wakefulness and to 
enhance motor and cognitive performance and physical energy. It helps in energy metabolism, tissue formation 
and to form red blood cells. RECOMMENDED DOSE: Adults 19+: In a shaker mix 1 serving in 200 ml of 
ice-cold water. Adjust amount of liquid to suit taste. Drink 15 to 30 minutes before training. / UTILISATION ET 
OBJECTIF RECOMMANDÉ : †Aide à promouvoir l'acuité mentale, la vigilance, l'éveil et à améliorer les 
performances motrices et cognitives et l'énergie physique. Il aide au métabolisme énergétique, à la formation 
des tissus et à la formation des globules rouges. DOSAGE RECOMMANDÉ : Adultes 19+ : Dans un shaker, 
mélanger 1 portion dans 200 ml d'eau glacée. Ajuster la quantité de liquide selon le goût. Boire 15 à 30 
minutes avant l’entraînement. Ne prenez pas plus d’une portion par jour.
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HIGENAMINE
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